
CONSILIUL LOCAL STÂLPENI 
 JUDEŢUL ARGEŞ 
 
 PROCES VERBAL 
 
             Incheiat azi, 05.09.2023 in sedinta de indata a Consiliului local al 
comunei Stalpeni, judetul Arges, convocata de domnul primar Şerbănoiu 
Gabi, in baza Dispozitiei nr.220 din 04.09.2023. 

Lucrarile sedintei au inceput la ora 16.30, sedinta  s-a desfășura fizic 
in sala de sedinta Camin Cultural Radesti si prin mijloace 
electronice.Lipseste dl Dumitra Laurentiu. 

La sedinta au fost prezenti in sala 12 consilieri locali, din totalul de 13 
consilieri locali cati alcatuiesc Consiliul local al comunei Stalpeni(3 mijloace 
electronice). 
     La sedinta mai participa :  dl. Secretar general Dinculescu Marius 
Florinel si d.na Filipescu Mihaela - consilier juridic. 

Lipsind dl Dumitra Laurentiu  este desemnat  ca presedinte de 
sedinta dl.Cutic Constantin,care supune la vot, ordinea de zi,fiind aprobata 
in unanimitate de voturi.  

Astfel, presedintele de sedinta supune spre aprobare urmatorul 
proiect ale ordinii de zi :         

1. Proiect de hotarare privind numirea  administratorului  la SC APA 
SERV TOP STALPENI SRL, avand ca asociat unic Consiliul Local Stalpeni. 
Initiator dl.primar Serbanoiu Gabi. Comisia de specialitate nr. 1,2 si 3. 
       Dl. presedinte de sedinta citeste proiectul de hotarare privind numirea  
administratorului  la SC APA SERV TOP STALPENI SRL, avand ca asociat 
unic Consiliul Local Stalpeni. 

Se constata ca a fost depus Raportul intocmit de Compartimentul de 
specialitate din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei 
Stalpeni, iar comisiile de specialitate  nr.1,2 si 3, au acordat aviz favorabil 
proiectului. 

 Dl. primar precizeaza ca, avand in vedere calitatea de actionar unic 
al Consiliului Local Stalpeni la SC APA  SERV TOP  STALPENI  SRL, 
precum si importanta asigurarii functionarii curente a intreprinderii publice, 
si implicit asigurarea permanenta a serviciului de furnizare apa si canal in 
comuna Stalpeni, s-a declansat procedura de selectie a administrtorului, 
astfel ca prin HCL nr.58/29.06.2023 modificata prin HCL nr.73/27.07.2023, 
s-a aprobat constituirea Comisiei de evaluare si selectie a candidatilor la 
functia de administrator la SC APA  SERV TOP  STALPENI  SRL. Urmare 
a finalizarii procedurii de selectie, in baza centralizatorului 
nr.6687/30.08.2023 cu privire la rezultatele obtinute de candidati la proba 
de interviu - selectie pentru functia de administrator  la SC APA SERV TOP 



STALPENI SRL, s-a declarat “ADMIS” pentru functia de administrator 
domnul Fica Adrian Valentin. 

 
Dl Cutic:cum s-a desfasurat concursul ? 
Dl Stancescu,presedintele comisiei de selectie administrator SC Apa 

Serv Top Stalpeni ,prezinta rezultatul final al selectiei . 
Dl Cutic doreste lamuriri in legatura cu contestatia depusa de 

candidatul Radu Cristinel. 
Secretarul general ii raspunde ca rezultatul contestatiei a fost trimis in 

termenul legal contestatarului si mai mult,a fost prezentat si in sedinta de 
consiliu anterioara. 

Dl Cutic:la ce concluzie s-a ajuns? 
Intervine in discutie dl Dumitru:nu s-a contestat candidatura d-lui Fica 

ci au fost aduse acuze fara legatura cu concursul propriu-zis. 
Dl primar atrage atentia asupra faptului ca discutiile divagheaza:,,dl 

Fica este castigator si suntem aici pentru a-l numi in functie’’ 
Dl Cutic intreaba de ce s-a intarziat cu numirea administratorului. 
Secretarul general ii raspunde ca a trebuit indeplinita procedura 

contestatiei,termenele prevazute. 
Dl Nedelcu:pe ce perioada este angajat administratorul? 
Secretarul general:pe perioada ramasa din vechiul mandat aprobat in 

CL Stalpeni si eventual posibilitatea de a fi reannoit. 
Dna jurist prezinta temeiul legal a celor afirmate de secretar si 

indeamna dnii consilieri ca atunci cand au nelamuriri sa vina sa ceara 
detalii la primarie. 

Dl Dumitru accepta ca a inteles modul de desfasurare a procedurii de 
numire in functie a administratorului. 

Dl Cutic intreaba ce s-a intamplat cu raportul facut de administratorul 
public Mesteacan la finalul  mandatului lui Fica (momentul demisiei).In 
acest raport se vorbea de pierderi  si ar trebui lamurite lucrurile.Cere ca 
acest raport sa fie prezentat la urmatoarea sedinta de consiliu iar cei care 
au facut acuzatiile cu privire la pierderi(dl Mesteacan si dl primar ) sa le si 
dovedeasca. 

Dl Cutic face aprecieri la adresa  dlui Fica,aratand faptul ca,dupa 
parerea dansului,a avut un mandat bun,in care s-a straduit sa reduca din 
pierderi si sa aduca imbunatatiri-Satul Ogrezea a fost contorizat,s-au 
igienizat  bazinele. 

Totodata,dl Cutic mentioneaza faptul ca,pe perioada in care a fost in 
comisia de apa a solicitat situatii financiare ,iar dl administrator nu a putut 
mereu sa ofere informatii pe motiv ca i s-a interzis de catre dl primar. 

Considera ca aceasta comisie si-a facut treaba. 
Dl primar:comisia trebuie  intrunita legal,administratorul trebuie 

anuntat,urmand ca acesta sa dea curs celor solicitate. 



Dl Fica ia cuvantul si da relatii in legatura cu acel raport:au fost 
pierderi unele justificate,iar cei 25000 lei la care se face referire nu sunt 
imputabili primarului sau lui. 
,,Motivul demisiei mele a fost deficitara  relatie cu contabilul societatii,dl 
Petria’’ 
   Intervine dl Dima Florin care evidentiaza faptul ca intr-o societate cel 
responsabil este ,in primul rand,administratorul. 
Dl Cutic face propunere de majorare a indemnizatiei administratorului 
societatii de apa de la 3600 la 4000 lei net. 
DL Fica doreste o indemnizatie de 4200 lei. 
Dna viceprimar precizeaza ca ar trebui vazut daca bugetul suporta o 
asemenea majorare. 
Dl Dima Florin  nu este de acord cu marirea indemnizatiei administratorului . 
Se supune la vot marirea indemnizatiei administratorului SC Apa Serv Top 
si,cu unanimitate de voturi,se aproba suma de 4000 lei net. 
 In continuare,dl Fica prezinta ce obiective Are in Vedere in viiitorul apropiat 
in legatura cu societatea. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant, se supune la vot proiectul de hotarare 
in forma prezentata. 

Urmare a supunerii la vot, proiectul de hotarare a fost aprobat cu 11 
voturi “pentru”,  1-voturi “impotriva” si 0 voturi “abtineri”, din cei 12 consilieri 
prezenti, din totalul de 13 consilieri locali in functie. 
            Epuizandu-se ordinea  de zi, presedintele de sedinta declara 
sedinta inchisa. 

Sedinta s-a terminat la ora 17,45. 
Prezentul proces-verbal se completeaza cu inregistrarea video. 
Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal. 

 
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    

CUTIC Constantin                                     SECRETAR GENERAL,     
                             DINCULESCU Marius Florinel  
 

 

 

 

 

 

 


